
Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 47/24-05-2023 

 

Αποφάσεις 

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικών Δ.Σ. υπ΄αριθμ. 46/10-05-2023 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ. 46/10-05-2023  πρακτικό  του Δ.Σ. 

 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ 

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών 

 

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών- 

Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α  4ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων  Αγοριών 

  

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών 

 

 

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών. 

 

 

Θ Ε Μ Α  6ο: Αποφάσεις—Ανακοινώσεις 

 

…………………………………………………………………….. 

 

Β.ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ SITE ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ 

 

 Τον λόγο έλαβε το μέλος του Δ.Σ Γερ. Ζαβιτσάνος, ο οποίος ενημέρωσε τα 

υπόλοιπα μέλη για την  προσφορά πρότασης αναβάθμισης του site από τον 

προγραμματιστή της Ένωσης κ. Γιώργο Χρυσικό. Εξέφρασε την άποψη ότι το site 

που έχει ήδη περίπου 40.000 επισκέψεις ημερησίως χρίζει αναβάθμισης, ώστε να 

είναι αντάξιο της Ένωσης. Τόνισε δε ότι το μέγιστο έξοδο για την κίνηση αυτή δεν θα 

υπερβαίνει τα 3.372 ευρώ (συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α) ετησίως. 

 Τότε πήρε τον λόγο η ταμίας της Ε.Σ.Κ.Α κ. Ελισσάβετ Χατζηαγγελή- 

Φάσουρα, η οποία ενώ συμφώνησε με την πρόταση της αναβάθμισης, ανέφερε ότι ο 

κ. Ευαγγέλου είχε πληροφορήσει την Ένωση ότι η Ομοσπονδία σκοπεύει να 

προχωρήσει σε τροποποιήσεις του site της Ε.Ο.Κ, που ενδεχομένως να περιλαμβάνει 

και τα site Ενώσεων και Τοπικών Επιτροπών. 



 Ο Α’ Αντιπρόεδρος Φώτης Τσώνης είπε ότι συμφωνεί με την ανάγκη 

αναβάθμισης του site, λέγοντας συμπληρωματικά ότι κατά τη γνώμη του θα πρέπει 

πρώτα να ενημερωθεί η Ομοσπονδία.  

 Σε αυτή την τοποθέτηση, παρενέβη το μέλος Κατερίνα Θειακού-Σπίνου, 

λέγοντας ότι κατά την γνώμη της δεν χρειάζεται να ερωτηθεί η Ομοσπονδία για τυχόν 

αλλαγές της ιστοσελίδας της ΕΣΚΑ ώστε να μην υπάρχει περαιτέρω καθυστέρηση. 

 Κατόπιν αυτών,  το Δ.Σ αποφάσισε ομόφωνα την έγκριση αναβάθμισης του 

site, εφόσον προηγηθεί ερώτημα προς την Ε.Ο.Κ. για την πρωτοβουλία αυτή. 

  

 

Γ.ΠΑΡΑΓΓΕΛΙΑ ΕΜΦΑΝΙΣΕΩΝ ΓΙΑ ΤA TOYRNOYA ΠΑΜΠΑΙΔΩΝ Α ΄ 

& ΠΑΓΚΟΡΑΣΙΔΩΝ 

 

 Ο κ. Ζαβιτσάνος, ως Επικεφαλής της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών, 

απεύθυνε πρόταση προς τα υπόλοιπα μέλη του Δ.Σ, παραγγελίας εμφανίσεων για τις 

Τελικές Φάσεις των Τουρνουά Παμπαίδων Α’ U15. Συγκεκριμένα πρότεινε την 

παραγγελία 160 εμφανίσεων για το Final 8 του Τουρνουά Παμπαίδων.  

 Τότε ο Επικεφαλής της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών, κ. Βασίλης 

Κωνσταντακόπουλος, είπε ότι δεν πρέπει να υπάρχει διαχωρισμός μεταξύ τουρνουά 

αγοριών και κοριτσιών και πρότεινε να προβούν σε παραγγελία 80 εμφανίσεων και 

για το Final Four του Τουρνουά Παγκορασίδων U15. Με την πρόταση αυτή 

συμφώνησε και η Επικεφαλής της Επιτροπής Αναπτυξιακού Κοριτσιών κ. Θειακού- 

Σπίνου. 

 Εν συνεχεία ο κ. Ζαβιτσάνος ενημέρωσε ότι έχει έρθει σε επικοινωνία με 

εταιρεία και ότι το κόστος για κάθε εμφάνιση ανέρχεται σε 5 ευρώ συν Φ.Π.Α. 

 Τότε η κ. Θειακού – Σπίνου είπε ότι κατά τη γνώμη της η τιμή θα μπορούσε 

να είναι μικρότερη και ερχόμενη σε επικοινωνία με άλλη εταιρεία ενημέρωσε ότι η 

προσφορά της εταιρείας αυτής ανέρχεται σε 4,5 ευρώ συν Φ.Π.Α. 

 Τον λόγο έλαβε ο κ. Τσώνης, λέγοντας ότι θεωρεί πως τα κόστη των 

εμφανίσεων είναι πολλά, προτείνοντας στην κ. Σπίνου και στον κ. Ζαβιτσάνο να 

συνεργαστούν ώστε να εξασφαλίσουν χορηγία για τις εμφανίσεις. 

 

 

Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 


